
Nissnikun koulun kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä 13.9.2022 

Aika 13.9. klo 8.00 

Paikka: Teams 

1. Kokouksen avaaminen 

 

2. Työryhmä 

Osallistujat 

- Maarit Ritakallio, Nissnikun koulun rehtori, puheenjohtaja 

- Sonja Kotakallio, työsuojelupäällikkö 

- Tiina Koivisto, Sivistyksen ja vapaa-ajan palvelualue, hallintopäällikkö 

- Lotta Purkamo, huoltajien edustajia 

- Greger Englund, työsuojeluvaltuutettu 

- Mirja Meriläinen, Espoon seudun ympäristöterveys, terveystarkastaja 

- Anna Raitolehto, Toimitilapalvelu, sisäilma-asiantuntija, sihteeri 

 

3. Ajankohtaiset asiat 

KOULU 

Kesän jälkeinen koulun alku oli helteinen ja korkeat lämpötilat olivat haasteellisia opetukselle. 

Kaksi yläkoululaista opiskelee väistössä alakoulun puolella. Viime vuonna alakoulussa 

opiskelevia yläkoulun oppilaita oli kymmenen. 

Rehtori osallistuu väistötilojen suunnitteluun. Kunnan puolelta mukana on myös 

suunnittelupäällikkö Reetta Hyvärinen. Koulun toiveita on kuultu ja suunnitteluryhmän 

yhteistyö on hyvää. Väistötilaesitys menee toimitilapalveluiden lautakuntaan pikapuoliin.  

Tämänhetkinen tieto on, että väistöön siirrytään 2023 elokuussa.  

HUOLTAJIEN EDUSTAJAT 

Vuosikokous on tulossa parin viikon päästä. Vanhempainkokous pidettiin viikko sitten. Koulun 

sisäilma-asiat eivät puhuttaneet vanhempainkokouksessa.  

TOIMITILAPALVELUT 

Elokuun hellejaksot ovat aiheuttaneet huoltopyyntöjä ja sisäilmailmoituksia. Ilmanvaihto on 

toiminut normaalisti, mutta yläkoulussa ei ole jäähdytystä, mikä on aikakauden rakennuksille 

tyypillistä. Keskustan sote-kiinteistön toiminnan siirtyessä Hyvinvointikeskukseen vapautuu 

muutama kappale huonekohtaisia ilmanvaihtokoneita. Ilmanvaihtokoneet voidaan siirtää 

yläkoulun tiloihin, jolloin haastavimpiin tiloihin saadaan tehostettua ilmanvaihtoa. 

SIVISTYKSEN PALVELUALUE 

Nissnikuun liittyen ei ole uusia asioita mutta yleisellä tasolla todettiin, että 

Toimitilapalveluiden henkilöstöpulasta ollaan huolestuneita. 

PUHTAUSPALVELUT 

Puhtauspalveluiden edustajia ei ollut läsnä.  



TYÖSUOJELU 

Työsuojeluun ei ole tullut Nissnikun sisäilma-asioihin liittyviä yhteydenottoja. Yleisesti 

kesähelteet herättäneet keskustelua.  

Sonja on valittu työsuojelupäälliköksi ja hänen tilalleen työsuojeluvaltuutetuksi on tullut 

Greger Englund.  Gregerin vastuualueena ovat koulujen rehtorien alaisuudessa työskentelevät 

sekä koulusihteerit ja vahtimestarit. Greger kehotti olemaan matalalla kynnyksellä yhteydessä 

häneen. Elokuun helteiden aikaan olikin tullut muutamia suullisia yhteydenottoja. 

ESPOON YMPÄRISTÖTERVEYS 

Ympäristöterveyteen ei ole tullut yhteydenottoja.  

Ympäristöterveyden edustaja tiedusteli, onko tiloihin toimitettu lisää ilmanpuhdistimia. 

Sisäilma-asiantuntija vastasi, että pyyntöjä ei ole tullut. Tiloihin on edelleen mahdollista 

toimittaa ilmanpuhdistimia. Tiedustelut puhdistimista voidaan toimittaa rehtorin kautta 

sisäilma-asiantuntijalle.  

Kolmanteen kerrokseen toivottiin lisää olosuhdemittareita. Sisäilma-asiantuntija kertoi, että 

Nissnikun olosuhdeseurannan sopimusta ollaan jatkamassa ja lisämittarointi tilataan samaan 

aikaan eli toteutuu syyskuun aikana. 

Ympäristöterveyden edustaja kysyi, onko alapohjan paine-eroille tehtävissä jotain. Sisäilma-

asiantuntija vastasi, että ryömintätilan puhaltimet ovat normaalisti toiminnassa. Tällä hetkellä 

Toimitilapalveluilla ei ole resursseja alapohjan alipaineistamisen muutostarpeiden arviointiin. 

Asia voidaan ottaa myöhemmin tarkasteluun.  

KOULUTERVEYDENHUOLTO 

Kouluterveydenhuollon edustajia ei ollut läsnä. 

4. Muut asiat 

SISÄILMATYÖRYHMÄN TOIMINNAN PÄÄTTÄMINEN 

Yhdessä keskusteltiin siitä, onko kohdekohtaisen sisäilmatyöryhmän kokousten jatkamiselle 

tarvetta. Asiaa oli käsitelty jo toukokuun kokouksessa. Kaikkia edustajia kuultiin ja yhteinen 

kanta oli, että nykyiset asiat etenevät muutenkin ja yleisesti tilanne tuntuu rauhoittuneen, 

joten sisäilmatyöryhmän jatkamiselle ei ole tarvetta. Mikäli tilanne jollain tavalla muuttuu, 

voidaan sisäilmatyöryhmä kutsua uudelleen koolle. Nissnikun sisäilma-asioiden seuranta joka 

tapauksessa jatkuu kunnan isossa sisäilmatyöryhmässä.  

5. Kokouksen päättäminen  

Nissnikun sisäilmatyöryhmän toiminta päättyy. 

Rehtori päätti kokouksen klo 8.40. 


